
Protokoll

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 10/1 1951 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet, till vilket även infunnit sig 
H. Hedjerson, H. Wising och I. Norén från skidsektionen 
samt A. Sundvall, byggmästare. Den senare lämnade en redo
görelse för ombyggnaden av Hammarbybacken, varvid konsta
terades, att de beräknade kostnaderna på i runt tal 65.000 
kronor skulle komma att väsentligt Överskridas. Medan det 
ursprungliga anbudet av den 8/8 1950 från byggfirman rörde 
en ombyggnad till kr. 30.000, beräknade Sundvall, att den 
slutliga kostnaden skulle komma att ligga i närheten av 
110.000 kronor. Som en förklaring nämnde han, att det strängt 
taget skapats en helt ny backe, att nytt trämateriel måst 
komma till användning i sådana sammanhang, där man från början 
räknat med att kunna använda det gamla materialet etc. En 
annan fördyring var följden av ett strejkhot från arbetarna, 
som måste betalas med 15.000 kronor högre än beräknat etc.

§ 2. Sundvall förklarade sig beredd ligga ute med 30.000 kr. till 
”frampå vårkanten", men av resterande c:a 50.000 kr. krävde 
han tämligen omedelbart att få 15.000 kr. och återstoden omedel
bart efter SM-tävlingarna, varjämte han rekommenderade utbetalan
de av kr. 2.000 till den smed, som svarade för staketuppsätt
ningen.

§ 3. Sedan Sundvall lämnat sammanträdet, diskuterades situationen 
och då möjligheterna att inom Föreningen framskaffa några be
talningsmedel snabbt konstaterades vara plus minus noll, 
uppdrogs åt Ingvar Norén att försöka ordna 15.000 kr. låne
vägen.

§ 4. IFK Enskede hade ansökt om att få hyra Hammarbybacken för DM 
i backhoppning och kombinerad tävling den 4/2 1951. Uppdrogs åt 
Liliequist att meddela, att backen inte kunde uthyras nämnda 
dag, enär vissa förbättringsarbeten var avtalade att äga rum 
veckan omedelbart efter SM och att någon garanti därför ej kun
de lämnas, att arbetet var avslutat till den 4 febr.

§ 5. Beslöts att från Svenska Skidförbundet inköpa 10 par hopp
skidor 7 fot, 5 par dito 6 3/4 fot och 10 par terrängtävlings
skidor 7 fot. Beställning skulle insändas genom sekreterarens 
försorg.

§ 6. Uppdrogs åt Hedjerson, som inbjudits till Lyns 60-årsjubileum 
i Oslo, att från föreningen överlämna DIF:s nya standar.

§ 7. Lämnades sanktion för start i backtävlingar i Garmisch åt 
D. Netzell, W. Hellman, G. Cederholm och S. Pettersson. Per
sonlig inbjudan att övervara tävlingarna hade lämnats till 
S. Benson, son sanktionerades som ledare för truppen.

§8. På grund av Bensons frånvaro från Stockholm under tiden när
mast före SM-tävlingarna i Hammarbybacken befriades han från 
uppdraget att handha press- och reklamverksamheten, för vilken 
i stället Liliequist och Sven P. Johansson skall svara.

§ 9. Frågan om korv- och annan försäljning vid SM-tävlingarna dis
kuterades ingående, sedan handbollssektionen begärt att få 
handha försäljningen. Beslöts att före avgörande inhämta be
sked om en muntlig offert från Stadionserveringens korvdetalj.

§ 10. Beviljades 3.000 kr. i förskott för backbyggnads- och SM-
omkostnader för utbetalning till Ekdahl.

§ 11. Tillstyrktes 2.600 kr. i anslag för skidsektionens tävlings
verksamhet under året.

§ 12. Ordf. Larson förde på tal den film, som upptagits under fot
bollsturnén till Fjärran Östern och för vilken anslag ut
betalats utan att någon överenskommelse blivit tecknad. Nord
lund meddelade, att kontrakten voro klara för undertecknande 
och att en arbetskopia av filmen snart var klar för styrelsens 
granskning. I anslutning härtill beslöts, att Nordlund till 
styrelsens nästa sammanträde, måndagen den 15/1/51, skulle med
föra dels kontraktsförslagen, dels filmmannen Olle Nordemar.



§ 13. Beslöts att kalla samtliga sektionsordföranden till samman
träde kl. 20.30 den 15/1 på Stadion för diskussion om skid-
SM-arrangemangen och behovet av funktionärer i samband därmed.

§ 14. Protokoll från styrelsens sammanträden den 14/12 och 17/12 
1950 föredrogs och godkändes i befintligt skick. Rinman på
talade att bordtennissektionen skickat i väg en tävlings- 
trupp till tyska tävlingar utan att i förväg ha lämnat Styrel
sen de olika besked och uppgifter, som hade krävts av Styrel
sen. Larson meddelade att i efterhand hade han underrättats 
i berörda angelägenheter av sektionsstyrelsen.

§ 15. Diskuterades åtgärder för att bringa "fallet Sigge Bergh” ur 
världen och beslöts att kalla fotbollssektionens styrelse med 
undantag för Bergh till sammanträde med Styrelsen måndagen 
den 22/1 kl. 18 på Stadion.

§ 16. Avslutades sammanträdet.


